
1 
 

 

 

中心：______________            姓名：_______________ 

1120306 高中職生中翻英短文翻譯題目 

上個月有一家百貨公司重新開幕。它比之前還要大且還要好。地板也

比較乾淨。還有許多新的商店。有 25 間餐廳、8 間咖啡廳和甜點店、一

間書店和一間電影院。許多人喜歡在那裡逛街消磨時間。購物後，你可

以在咖啡廳喝一杯咖啡和吃下午茶，或在書店買一些書。你也可以和你

的朋友在餐廳吃午餐或晚餐。週末時，這家百貨公司總是擠滿了人。 
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1120306 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

A department store reopened last month. It's bigger and better than before. 

The floor is also cleaner. There are many new stores. There are 25 restaurants, 

8 coffee and dessert shops, a bookstore and a movie theater. Many people like 

to spend time shopping there. After shopping, you can have a cup of coffee 

and afternoon tea in the coffee shops or buy some books in the bookstore. You 

can also have lunch or dinner with your friends in the restaurants. This 

department store is always crowded on weekends. 

 


